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ZAPISNIK  
SA 32. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 24. svibanj (utorak) s početkom u 16,30 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice VMO Banderovo održane 27. travnja 2022. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednice VMO Nadia Poropat i predložila slijedeći dnevni red kako 
slijedi: 

 
DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog programske aktivnosti Vijeća MO Banderovo za 2023. godinu  
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 

 
AD – 1  
Zam. predsjednice VMO Nadia Poropat dala je nazočnim vijećnicima na raspravu prijedlog 
Programskih aktivnosti mjesnog odbora Banderovo za 2023. godinu financiranih iz sredstava Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu gdje traženi iznos za realizaciju programa iznosi sveukupno 
20.000,00 kuna te uključuje: kreativne radionice, obilježavanje Dana MO, zdravstveni program – akcija 
mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi i predavanja te ekološka akcija, Doček Svetog Nikole.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno usvojilo Prijedlog Programa rada 
Vijeća MO Banderovo za 2023. godinu.  

 

AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Vukovarskoj ulici između kućnog broja 30 i 44 (pekara Arena i frizerski salon Sani) nalazi se prolaz 
prema kućnom broj 44 koji ujedno služi kao protupožarni prolaz. Na toj lokaciji su redovito parkirana 
vozila te ograničavaju siguran prolaz pješaka i interventnim vozilima. Vijećnik A.B. traži postavljanje 



znaka upozorenja „protupožarni prolaz“ i zabrane zaustavljanja i parkiranja. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav.    

 
AD – 2 – 2  
Nepoželjna vegetacija zauzela je veći dio nogostupa i kolnika te se postavlja pitanja kada će se 
područje Banderova urediti.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti upit TD Rijeka plus.  
 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Pod točkom razno tajnica MO izvijestila je vijećnike da su u tijeku radovi na izvođenju temelja za 
postavljanje fitness sprava u dječjem parku u Velebitskoj ulici. Jedan temelj za postavu eliptične 
hodalice putem Riječkog programa lokalnog partnerstva - projekta Sport svima, a druga veslarica 
putem komunalnih prioriteta za 2022. godinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 3 – 2  
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da je stigla suglasnost Odjela gradske uprave za komunalni sustav 
kojim se odobrava preregulacija prometa u Vukovarskoj ulici kod kućnog broja 12 kako bi se izmijestio 
pješački prijelaz radi boljeg osvjetljenja, a ujedno i sigurnije prolaska pješaka. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 17,40 sati. 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                      Zam. predsjednice Vijeća MO: 
 
                       Đulijana Desanti                                                                          Nadia Poropat 

 


